
Zápis z 13. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 
konaného dne 25. 09. 2019 

 

Místo konání:  Obecní úřad Strážkovice  

Začátek:  17.05 hod. 

Jednání přerušeno:  18:25 – 19:55 hod. 

Zasedání řídil:  Hana Halamová 

Přítomni:  Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

 Petr Šíma, 

Omluveni: Pavel Kolář, Petr Korych 

Neomluveni: - 

Hosté: Ing. Arch. J. Brůha, Ing. Šímová 

Zapisovatel: Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu: Jan Jaroš, Petr Šíma 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Dispozice s pozemky 

3. Změna č. 4 Územního plánu obce Strážkovice 

4. Dodatek smlouvy o dílo na akci „Intenzifikace ČOV Strážkovice“ 

5. Redesign obecních www stránek 

6. Zařazení ředitelky MŠ Cvrček do platové třídy 

7. Zřízení nového pracovního místa na veřejně prospěšné práce 

8. Svoz komunálního odpadu v roce 2020 

9. Návrh Strategického rozvojového plánu obce Strážkovice 

10. Komunitní plánování 

11. Nové dotační tituly 

12. Různé 

 

Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Jan Jaroš a Petr Šíma 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

  

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zápis z minulého zasedání zastupitelstva konaného dne 21.08.2019. 

Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 12 ze 

dne 21.08.2019. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 



Bod 2. programu: Dispozice s pozemky 

Předsedající předložila zastupitelstvu 

a) Návrh prodeje části parcely KN 1365/134, nově oddělená parcela KN 1365/209 vše 

pro obec a k.ú. Strážkovice o výměře 894 m2. Zastupitelstvo návrh prodeje projednalo 

a schvaluje prodej nově oddělené parcely KN 1365/2093 vše pro obec a k.ú. 

Strážkovice o výměře 894 m2., za cenu 223.500,- Kč, kupující Petr Lavička, 

Radostice. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové, uzavřít Smlouvu o 

prodeji předmětného pozemku s kupujícím Petrem Lavičkou, Radostice. 

Návrh usnesení 2a1: Zastupitelstvo schvaluje prodej nově oddělené parcely KN 1365/209 vše 

pro obec a k.ú. Strážkovice o výměře 894 m2., za cenu 223.500,- Kč, kupující Petr Lavička, 

Radostice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

Návrh usnesení 2a2: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové, uzavřít Smlouvu o 

prodeji nově oddělené parcely KN 1365/209 vše pro obec a k.ú. Strážkovice o výměře 894 

m2., za cenu 223.500,- Kč, kupující Petr Lavička, Radostice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

b) Záměr na vypořádání pozemků v souvislosti se stavbou „Přeložka silnice II/156 v obci 

Strážkovice“ mezi Obcí Strážkovice a Jihočeským krajem. Vypořádání by proběhlo 

formou vzájemného darování pozemků. Obec daruje Jihočeskému kraji pozemky KN 

657/2, 657/3 a 657/28 vše pro obce a kú Strážkovice. Zastupitelstvo záměr darování 

pozemků Jihočeskému kraji projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 2b1: Zastupitelstvo schvaluje záměr darování pozemků KN 657/2, 657/3 a 

657/28 vše pro obce a kú Strážkovice Jihočeskému kraji, v rámci vypořádání pozemků 

v souvislosti se stavbou „Přeložka silnice II/156 v obci Strážkovice“. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

c) Návrh Územní studie Řevňovice „B14“. Poté předala slovo zpracovateli územní studie 

Ing. Arch. J. Brůhovi. Tento seznámil přítomné zastupitele s prostorovým 

uspořádáním daného území označeného v Územním plánu obce Strážkovice jako 

Plochy bydlení, rodinné domy venkovského charakteru, plocha B14, o celkové výměře 

21.564 m2. V dané lokalitě je navrhována výstavba 16-ti rodinných domů, včetně 

dopravně inženýrské infrastruktury, ZTV a ploch veřejného prostranství. Lokalita je 

napojená na komunikaci II/155 samostatným vjezdem osazeným zpomalovacím 

prahem. Navrhovány jsou komunikace bez chodníků jako obytná zóna se zálivy pro 

parkování, jedno stání pro invalidní občany, autobusová zastávka s otáčištěm, sběrné 

místo na separovaný komunální odpad a plocha pro dětské hřiště. Požární voda je 

řešena podzemní nádrží doplňovanou cisternami. Poté předal In. Arch. Brůha slovo 

předsedající pí Halamové. Po seznámení s plánovanou Územní studií zastupitelstvo 

rozhodlo, že uvedený návrh předá zpracovateli Územního plánu obce Strážkovice 

k jeho odbornému posouzení. Zastupitelstvo dále rozhodlo, že v termínu do 

08.10.2019 bude svolána schůzka zainteresovaných osob, na které se stanoví další 

postup. 

Návrh usnesení 2c1: Zastupitelstvo rozhodlo o předání návrhu Územní studie Řevňovice 

„B14“ zpracovateli Územního plánu obce Strážkovice k jeho odbornému posouzení. 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

Návrh usnesení 2c2: Zastupitelstvo rozhodlo, že v termínu do 08.10.2019 bude svolána 

schůzka zainteresovaných osob, na které se stanoví další postup zpracování územní studie 

Řevňovice „B14“. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

Po projednání tohoto bodu hosté Ing. Arch. Brůha a Ing. Šímová odešli z jednání 

zastupitelstva obce Strážkovice. 

 

Bod 3. programu: Změna č. 4 Územního plánu obce Strážkovice 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh Změny č. 4 Územního plánu obce Strážkovice. 

Změna se týká Rozšíření plochy pro bydlení v místní části Lomec za účelem výstavby 

rodinného domu manž. Červenkových na pozemku KN 1233/30 vše pro obe  Strážkovice a kú 

Lomec. Zastupitelstvo návrh změny projednalo a schválilo 

Návrh usnesení 3: Zastupitelstvo schvaluje návrh Změny č. 4 Územního plánu obce 

Strážkovice. Změna se týká Rozšíření plochy pro bydlení v místní části Lomec za účelem 

výstavby rodinného domu manž. Červenkových na pozemku KN 1233/30 vše pro obec 

Strážkovice a kú Lomec. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 4. programu: Dodatek smlouvy o dílo na akci „Intenzifikace ČOV Strážkovice“ 

Předsedající předložila zastupitelstvu Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo se zhotovitelem stavby 

firmou Dvořák stavební s.r.o., České Budějovice, na akci „Intenzifikace ČOV Strážkovice“ 

včetně harmonogramu prací. Na základě provedených sond v místě stavby nových nádrží bylo 

zjištěno nestabilní podloží, které je nutno stavebně technicky zabezpečit aby stavba mohla být 

bezpečně založena. V důsledku toho dochází ke stanovení nového termínu ukončení a předání 

díla dle nového harmonogramu. Zastupitelstvo důvody prodloužení termínu ukončení stavby 

vzalo na vědomí a schválilo Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo na akci „Intenzifikace ČOV 

Strážkovice“ včetně nového harmonogramu prací. Nový termín ukončení a předání díla byl 

stanoven do 31.05.2020. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít 

předmětný dodatek a zažádat poskytovatele dotace na tuto akci - Ministerstvo zemědělství o 

prodloužení termínu plnění a konečného vyúčtování akce. 

Návrh usnesení 4a: Zastupitelstvo bere na vědomí důvody prodloužení termínu ukončení a 

předání stavby „Intenzifikace ČOV Strážkovice“ včetně harmonogramu prací. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

Návrh usnesení 4b: Zastupitelstvo schvaluje Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo se zhotovitelem 

stavby firmou Dvořák stavební s.r.o., České Budějovice, na akci „Intenzifikace ČOV 

Strážkovice“ dle nového harmonogramu s nový termínem ukončení a předání díla do 

31.05.2020. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 



Návrh usnesení 4c: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít Dodatek č. 1 

Smlouvy o dílo se zhotovitelem stavby firmou Dvořák stavební s.r.o., České Budějovice, na 

akci „Intenzifikace ČOV Strážkovice“ dle nového harmonogramu s novým termínem 

ukončení a předání díla do 31.05.2020. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

Návrh usnesení 4d: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zažádat poskytovatele 

dotace na tuto akci - Ministerstvo zemědělství o prodloužení termínu plnění a konečného 

vyúčtování akce „Intenzifikace ČOV Strážkovice“. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 5. programu: Redesign obecních www stránek 

Předsedající předložila zastupitelstvu, v souladu s novými pravidly GDPR, záměr návrhu 

redesignu www stránek obce Strážkovice. Zastupitelstvo návrh projednalo, nová pravidla 

GDPR vzalo na vědomí a ukládá starostce obce pí Halamové vyzvat současného 

provozovatele webového redakčního systému firmu W Partner s.r.o., Bechyně, k předložení 

cenové nabídky redesignu, který bude splňovat nová pravidla GDPR. 

Návrh usnesení 5a: Zastupitelstvo bere na vědomí nová pravidla GDPR týkající se provozu 

www. stránek obce Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

Návrh usnesení 5b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové vyzvat současného 

provozovatele webového redakčního systému firmu W Partner s.r.o., Bechyně, k předložení 

cenové nabídky redesignu www stránek obce Strážkovice, který bude splňovat nová pravidla 

GDPR. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 6. programu: Zařazení ředitelky MŠ Cvrček do platové třídy 

Předsedající předložila zastupitelstvu informace Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy 

týkající se zařazení ředitelů/ek MŠ do platových tříd ze dne 18.09.2019. Dále pak informační 

dopis Pedagogické komory, z. s. týkající se zařazení ředitelů/ek MŠ do platových tříd ze dne 

30.8.2019. Po seznámení s dostupnými informacemi týkající se této problematiky, zejména 

zákonem č. 262/2006 Sb., zákoník práce, ve znění pozdějších předpisů, Nařízením vlády č. 

22/2010 Sb., o katalogu prací ve veřejných službách a správě a Nařízením vlády č. 341/2018 

Sb., o platových poměrech zaměstnanců ve veřejných službách a správě zastupitelstvo 

rozhodlo o zařazení ředitelky MŠ Cvrček Strážkovice do 11. platové třídy s ohledem na 

vykonávané práce dle platného katalogu prací. Do platového stupně pak dle počtu 

odpracovaných let praxe a dosaženého vzdělání, na základě Platového výměru. 

Návrh usnesení 6a: Zastupitelstvo bere na vědomí informace Ministerstva školství, mládeže a 

tělovýchovy týkající se zařazení ředitelů/ek MŠ do platových tříd ze dne 18.09.2019 a dále 

bere na vědomí informační dopis Pedagogické komory, z. s. týkající se zařazení ředitelů/ek 

MŠ do platových tříd ze dne 30.8.2019. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 



Návrh byl přijat 

Návrh usnesení 6b: Zastupitelstvo rozhodlo po seznámení s dostupnými informacemi týkající 

se problematiky odměňování ředitelů/lek MŠ, zejména zákonem č. 262/2006 Sb., zákoník 

práce, ve znění pozdějších předpisů, Nařízením vlády č. 22/2010 Sb., o katalogu prací ve 

veřejných službách a správě a Nařízením vlády č. 341/2018 Sb., o platových poměrech 

zaměstnanců ve veřejných službách a správě zastupitelstvo rozhodlo o zařazení ředitelky MŠ 

Cvrček Strážkovice do 11. platové třídy s ohledem na vykonávané práce dle platného 

katalogu prací, do platového stupně pak dle počtu odpracovaných let praxe a dosaženého 

vzdělání, na základě Platového výměru. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 7. programu: Zřízení nového pracovního místa na veřejně prospěšné práce 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na zřízení nového pracovního místa na pozici 

zahradník v rámci veřejně prospěšných prací. Po konzultaci s Úřadem práce ČR v Českých 

Budějovicích by obec Strážkovice mohla zažádat o příspěvek na vytvoření pracovní 

příležitosti v rámci veřejně prospěšných prací k umístění uchazečů o zaměstnání. Tento 

příspěvek by mohl být čerpán do 31.01.2020. Z příspěvku mohou být hrazeny veškeré 

mzdové náklady spojené s tímto místem. Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo 

vytvoření nového pracovního místa za předpokladu přiznání příspěvku od ÚP ČR od 

01.10.2019. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové zažádat Úřad práce ČR o 

příspěvek na toto místo. 

Návrh usnesení 7a: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o možnosti zažádat Úřad práce 

ČR České Budějovice o příspěvek na zřízení nového pracovního místa na pozici zahradník 

v rámci veřejně prospěšných prací. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

Návrh usnesení 7b: Zastupitelstvo schvaluje vytvoření nového pracovního místa na pozici 

zahradník v rámci veřejně prospěšných prací za předpokladu přiznání příspěvku od ÚP ČR od 

01.10.2019. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

Návrh usnesení 7c: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zažádat Úřad práce ČR 

České Budějovice o příspěvek na zřízení nového pracovního místa na pozici zahradník 

v rámci veřejně prospěšných prací. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 8. programu: Svoz komunálního odpadu v roce 2020 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrhy na svoz komunálního odpadu v roce 2020. 

a) Celoroční svoz komunálního odpadu v četnosti 1x za týden 

Komunální odpad by byl svážen 1x týdně, náklady na svoz by se navýšily o 100%, množství 

skládkovaného odpadu by zůstalo přibližně na stejné úrovni jako v současnosti. Svoz je 

účtován paušálem za počet svozových nádob a počet ujetých kilometrů. 

b) Celoroční svoz komunálního odpadu v četnosti 1x za 14 dní 



Komunální odpad by byl svážen 1x za 14 dní, náklady na svoz by zůstaly přibližně na stejné 

úrovni jako v současnosti, množství skládkovaného odpadu by zůstalo přibližně na stejné 

úrovni jako v současnosti. V tomto případě občanům, kterým by v zimním období nestačil 

současný počet nebo objem nádob na komunální odpad, mohl by být dokoupen poukaz na 

jednorázový vývoz další neoznačené nádoby dle potřeb občana. Další možností je pořízení 

nádoby o objemu 240 l na náklady občana. (V současné době je objem nádoby na komunální 

odpad o objemu 120 l a nádoba je určena pro čtyři osoby trvale hlášené na jedné adrese). 

V tomto případě bude svoz účtován v hodinové sazbě.  

c) Celoroční svoz komunálního odpadu v četnosti 1x za 14 dní s možností svozu 

tříděného odpadu od jednotlivých domů 

Komunální odpad by byl svážen 1x za 14 dní, náklady na svoz komunálního odpadu by 

zůstaly přibližně na stejné úrovni jako v současnosti, množství skládkovaného odpadu by 

oproti současnosti kleslo díky lepší separaci. Náklady na svoz by se navýšily o cenu svozu 

tříděného odpadu. Občané by si museli v tomto případě zajistit nákup nádob na separovaný 

odpad na náklady občana. Nákup nádob z prostředků obce není v tuto dobu možný. Občan by 

si dále musel zajistit vhodný prostor na uskladnění svých nádob, tyto by nemohly být 

umístěny na veřejných prostranstvích a komunikacích. Počet separačních míst by byl 

zachován ale došlo by ke snížení počtu nádob zejména na plasty a papír. Svoz je účtován 

paušálem za počet svozových nádob a počet ujetých kilometrů. 

Zastupitelstvo návrhy projednalo a návrh 8b) navrhlo podpořit při projednání na Veřejné 

schůzi občanů obce Strážkovice konané dne 25.09.2019 od 18:30 hod.  

Poté bylo projednání tohoto bodu přerušeno do doby skončení Veřejné schůze.  

Projednání tohoto bodu bylo obnoveno ve 20:00 hod. Při projednání na Veřejné schůzi 

občanů přítomní občané z navržených variant 8a) – 8c) schválili variantu 8b), jiné návrhy 

nebyly podány. Zastupitelstvo projednalo výsledek hlasování občanů na Veřejné schůzi, který 

podpořil návrh 8b), který je v souladu se stanoviskem zastupitelstva obce. Následně 

zastupitelstvo hlasovalo o jednotlivých návrzích a schválilo návrh 8b. Zastupitelstvo obce 

dále ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít dodatek smlouvy s firmou Marius Pedersen 

a.s. týkající se změny četnosti svozu a účtování svozu v hodinové sazbě. 

Návrh usnesení 8a: Zastupitelstvo schvaluje celoroční svoz komunálního odpadu v četnosti 1x 

za týden a účtováním svozu paušálem za počet svozových nádob a počet ujetých kilometrů. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: nikdo, Proti: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Miroslav Kápar, Petr Šíma, Zdržel se: nikdo 

Návrh nebyl přijat 

Návrh usnesení 8b: Zastupitelstvo schvaluje celoroční svoz komunálního odpadu v četnosti 1x 

za 14 dní s možností dokoupení jednorázového poukazu na vývoz další neoznačené nádoby, 

možností pořízení nádoby na komunální odpad o objemu 240 l na náklady občana a účtování 

svozu v hodinové sazbě. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

Návrh usnesení 8c: Zastupitelstvo schvaluje celoroční svoz komunálního odpadu v četnosti 1x 

za 14 dní, s nutností dokoupení nádob na separovaný odpad na náklady občana a účtováním 

svozu paušálem za počet svozových nádob a počet ujetých kilometrů. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: nikdo, Proti: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Miroslav Kápar, Petr Šíma, Zdržel se: nikdo 

Návrh nebyl přijat 

Návrh usnesení 8d: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít dodatek 

smlouvy s firmou Marius Pedersen a.s. týkající se změny četnosti svozu a účtování svozu 

v hodinové sazbě. 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 9. programu: Návrh Strategického rozvojového plánu obce Strážkovice 

Předsedající předložila zastupitelstvu pracovní návrh Strategického rozvojového plánu obce 

Strážkovice na roky 2020-2025. Zastupitelstvo návrh projednalo a ukládá starostce obce pí 

Halamové doplnit jednotlivé oblasti a harmonogram plnění Strategického rozvojového plánu 

obce Strážkovice o návrhy občanů vzešlé z komunitního plánování občanů obce Strážkovice 

konaném dne 25.09.2019. Výsledky komunitního plánování budou zpracovány do 09.10.2019 

a předloženy zastupitelstvu obce Strážkovice k jejich vyhodnocení a zapracování do 

konečného návrhu Strategického rozvojového plánu obce Strážkovice na roky 2020-2025. 

Návrh usnesení 9: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové doplnit jednotlivé oblasti 

a harmonogram plnění Strategického rozvojového plánu obce Strážkovice o návrhy občanů 

vzešlé z komunitního plánování občanů obce Strážkovice konaném dne 25.09.2019. Výsledky 

komunitního plánování budou zpracovány do 09.10.2019 a předloženy zastupitelstvu obce 

Strážkovice k jejich vyhodnocení a zapracování do konečného návrhu Strategického 

rozvojového plánu obce Strážkovice na roky 2020-2025. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 10. programu: Komunitní plánování 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na svolání jednání Komunitního plánování 

občanů obce Strážkovice. Výstupy budou požity pro tvorbu Strategického rozvojového plánu 

obce Strážkovice a jeho výsledky budou dále využívány obcí Strážkovice pro sestavování 

Rozpočtových výhledů obce Strážkovice. Zastupitelstvo návrh projednalo a ukládá starostce 

obce pí Halamové svolat jednání Komunitního plánování občanů obce Strážkovice na 

25.09.2019. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové vytvořit dotazník pro 

komunitní plánování konané dne 25.09.2019. 

Návrh usnesení 10a: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové svolat jednání 

Komunitního plánování občanů obce Strážkovice na 25.09.2019. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

Návrh usnesení 10b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové vytvořit dotazník pro 

komunitní plánování konané dne 25.09.2019. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 11. programu: Nové dotační tituly 

Předsedající seznámila přítomné zastupitele s nově připravovanými dotačními tituly zejména 

na dotaci na silnice zničené těžbou dřeva, obnova poškozených lesů po kalamitách či kůrovci, 

výstavba či modernizace hřiště, tělocvičny, stadionu, tribuny nebo šatny, rekonstrukce, 

oprava, odbahnění výstavba či obnova nerybochovných rybníků a malých vodních nádrží, 

přestavba či rekonstrukce kulturního domu. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na 

vědomí. 

Návrh usnesení 11: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o nově připravovaných 

dotačních titulech. 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 12. programu: Různé 

a) Předsedající předložila zastupitelstvu návrh Smlouvy o pronájmu reklamní plochy na 

oplocení požární nádrže u autobusové zastávky ve směru na Trhové Sviny. Jedná se o 

plochu o rozměrech 200 x 100 cm za cenu 5.000,- Kč/ rok na dobu určitou od 

01.10.2019 do 30.09.2020. Pronájem byl schválen zastupitelstvem obce Strážkovice 

usnesením č. 8/4/2019. Nájemce Jan Vicek, České Budějovice, IČ: 870 32 121. 

Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. Zastupitelstvo dále ukládá starostce pí 

Halamová uzavřít předmětnou smlouvu. 

Návrh usnesení 12a1: Zastupitelstvo schvaluje Smlouvu o pronájmu reklamní plochy na 

oplocení požární nádrže u autobusové zastávky ve směru na Trhové Sviny o rozměrech 200 x 

100 cm za cenu 5.000,- Kč/ rok na dobu určitou od 01.10.2019 do 30.09.2020, nájemce Jan 

Vicek, České Budějovice, IČ: 870 32 121. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

Návrh usnesení 12a2: Zastupitelstvo ukládá starostce pí Halamová uzavřít Smlouvu o 

pronájmu reklamní plochy na oplocení požární nádrže u autobusové zastávky ve směru na 

Trhové Sviny o rozměrech 200 x 100 cm za cenu 5.000,- Kč/ rok na dobu určitou od 

01.10.2019 do 30.09.2020, nájemce Jan Vicek, České Budějovice, IČ: 870 32 121. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

b) Předsedající předložila zastupitelstvu návrh textu výzvy na podání nabídky na 

veřejnou zakázku malého rozsahu na akci: 

1) Dodávka, montáž a uvedení do provozu tepelného čerpadla vzduch voda o min. 

výkonu 14 kW s přípravou TUV pomocí TČ v zásobníku o objemu 200 l a 

záložního zdroje (elektrokotel) o výkonu min. 6 kW se zárukou min 3 roky, na 

kompresor 10 let. Termín předání díla do 31.10.2019. 

2) Oprava topení včetně dodávky, montáže a uvedení do provozu 2 ks tepelných 

čerpadel vzduch voda o min. výkonu 14 kW, AKU nádrže s elektrovložkami o 

výkonu min. 12 kW, oběhového čerpadla za AKU nádrží o objemu 500 l ovládané 

termostatem, který lze ovládat po telefonu se zárukou min 3 roky, na kompresor 10 

let. Termín předání díla do 30.11.2019. Součástí opravy je výměna vadných 

radiátorů dle potřeby a výměna elektrického rozvaděče včetně kabeláže. 

Výzvy se řídí dle Směrnice obce Strážkovice č. 1/2017 o zadávání zakázek malého 

rozsahu. Text obou výzev je přílohou tohoto zápisu. Zastupitelstvo návrhy textů výzev 

projednalo a schválilo. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové texty 

výzev zveřejnit dle Směrnice obce Strážkovice č. 1/2017 o zadávání zakázek malého 

rozsahu. 

Návrh usnesení 12b1: Zastupitelstvo schvaluje text výzvy na dodávku, montáž a uvedení do 

provozu tepelného čerpadla vzduch voda o min. výkonu 14 kW s přípravou TUV pomocí TČ 

v zásobníku o objemu 200 l a záložního zdroje (elektrokotel) o výkonu min. 6 kW se zárukou 

min 3 roky, na kompresor 10 let. Termín předání díla do 31.10.2019. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 



Návrh usnesení 12b2: Zastupitelstvo schvaluje text výzvy na opravu topení včetně dodávky, 

montáže a uvedení do provozu 2 ks tepelných čerpadel vzduch voda o min. výkonu 14 kW, 

AKU nádrže s elektrovložkami o výkonu min. 12 kW, oběhového čerpadla za AKU nádrží o 

objemu 500 l ovládané termostatem, který lze ovládat po telefonu se zárukou min 3 roky, na 

kompresor 10 let. Termín předání díla do 30.11.2019. Součástí opravy je výměna vadných 

radiátorů dle potřeby a výměna elektrického rozvaděče včetně kabeláže. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

Návrh usnesení 12b3: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové texty výzev zveřejnit 

dle Směrnice obce Strážkovice č. 1/2017 o zadávání zakázek malého rozsahu. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

c) Předsedající informovala přítomné zastupitele o provedených Rozpočtových 

opatřeních č. 7 a 8/2019. Rozpočtová opatření byla schválena starostkou obce pí 

Halamovou na základě zmocnění dle usnesení č. 1/9a/2018. Rozpočtová opatření byla 

sestavena jako vyrovnaná RO č. 7/2019 ve výši na straně příjmů a výdajů 410.000,- 

Kč, RO č. 8/2019 ve výši na straně příjmů a výdajů 74.000,- Kč. Zastupitelstvo 

informace o provedených rozpočtových opatřeních projednalo a vzalo na vědomí 

Návrh usnesení 12c: Zastupitelstvo bere na vědomí provedená rozpočtová opatření č. 7/2019 a 

č. 8/2019. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

d) Předsedající poděkovala členům SDH Strážkovice, zastupitelům a dalším občanům, 

kteří se podíleli na organizaci svozu velkoobjemového a nebezpečného odpadu. Odpad 

byl před odvozem roztříděn na jednotlivé kategorie odpadů do přistavených 

kontejnerů. Tímto bylo zamezeno nekontrolovatelnému hromadění odpadů a 

odkládání odpadů, které jsou ze svozu vyloučeny. 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 20.30 hodin 
Ověřovatelé zápisu: podpisy 

Zapisovatel: 


